
Dovolj je ...

Prispeval Danilo Korže

  Prejšnjo soboto sem končal svojo zadnjo dopisno  šahovsko partijo.    Zahvaljujem se Andreju
Locu za začetno vzpodbudo in  Iztoku Brunšku za zelo dobre nasvete, kako igrati dopisni šah.
 
 
Bili so časi ekstremnih impulzov z moje strani,  vendar tak sem, tak sem Peter Žebre in tak bom
ostal.
 
 
 
{jcomments on}Vsem slovenskim dopisnikom želim še veliko 1 (enic)  v šahovskih
razpredelnicah.
 
 
 
Lep pozdrav
 
Peter Žebre
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